
GRADNJA NOVEGA SRELIŠČA OB DOLENJSKI CESTI

Zdaj pa gre zares
Dolgo časa smo čakali, da se bo na Ljub-
Ijanskem mestnem strelišču kaj prema-
knilo, saj je bilo strelišče na Dolenjski
cesti 11, že nekaj let zaprto za puškarske
discipline, ker je obstajala nevarnost, da
bi krogle uhajale! Sedaj strelišča na Do-
lenjski cesti ni več, ostala je le upravna
stavba z že znanim »Strelčkom«.
Pripadniki JLA so krepko prijeli za delo,
v pomoč jim je tudi dodatna mehanizaci-
ja, pa tudi Miha, vzdrževalec, kurjač in
skladiščnik SZS jim je v veliko pomoč.
Skoraj v celoti je že podrto MK strelišče,
ki je bilo zgrajeno pred približno 35 leti.
Vojaškega strelišča, ki je bil »krivec« za
zaporo, bilo pa je staro še dosti več, pa že
dolgo ni. Stalno zaseda tudi gradbeni
odbor, ki je vseskozi v dilemi, kaj od
predvidenega načrta začasno opustiti, saj
sredstev ni dovolj. Na delu je tudi že
izvajalec del »SCT«, ki prav sedaj ograju-
je gradbišče. Kot je znano je investitor
adaptacije in izgradnje strelišča Mestna
strelska zveza Ljubljana, kateri je Strel-
ska zveza Slovenije prepisala in prepusti-
la celotno strelišče, ker se pač drugače ni
dalo zbrati sredstev za obnovo in moder-
nizacijo strelišča. Vsekakor si je MSZ

Ljubljana naložila težko delo, še poseb-
no zato, ker so v MSZ Ljubljana sami
amaterski funkcionarji, vendar je treba
poudariti, da se tako predstavnik skupš-
čine MSZ Radmilo Oroz. pa tudi pred-
sednik IO Branko Kic zelo trudita. V ve-
likih težavah pa je tudi Strelska zveza
Slovenije, ki je še pred tremi leti 30 do 40
odstotkov svojih prihodkov, s katerimi je
pokrivala tako redne stroške, pa tudi
OD, krila s prihranki strelišča, ki so ga
koristili vsi, tako JLA, pa šole, OZD,
Milica in drugi. Sedaj so praktično od-
padli vsi prihodki, tako od strelišča kot
od najemnih prostorov in čeprav ima
SZS z MSZ podpisan sporazum je vpra-
šanje kako preživeti?
Povsem razumljivo bi bilo, da bi moral
investitor te prihodke, ki jih ni več, ozi-
roma ta izpad vkalkulirati v stroške inve-
sticije, še posebno ker zaposleni na SZS
tudi delajo pri rušenju strelišča pa tudi
pri drugih delih. SZS se na vse načine
bori, že nekaj let (izpad je tu, odkar je
strelišče zaprto), da bi prišla do sredstev
za OD zaposlenih, ki bodo potrebni tudi
takrat (morda še več), ko bo strelišče
zgrajeno. E. PROGAR


